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Referat af afdelingsbestyrelsesmødet den 4. september 2018 
 
På mødet deltog: 
Torben Andersen (TAN), Jens Basballe (JEB), Birthe Rasmussen (BIR), Henrik Hansen (HHA), 
Michael Tang Pedersen (MTP), Birgit Borre (BBO), Kim Vesselgaard (KIV), Allan Olsson (ASO) og 
Preben Mac (MAC). 
 
Afbud fra: 
- 
 
Møder i 2018: 
Styregruppemøde Torsdag 13. september 2018 16.30 
Bestyrelsesmøde Tirsdag 2. oktober 2018 17.00 
Bestyrelsesmøde Tirsdag 30. oktober 2018 17.00 
Best.middag Lørdag 17. november 2018 17.00 
Afdelingsmøde Tirsdag 13. november 2018 18.30 
Bestyrelsesmøde Tirsdag 13. november 2018 Efter afd. mødet 
Bestyrelsesmøde Tirsdag 4. december 2018 17.00 
Styregruppemøde Onsdag 12. december 2018 16.30 
 

Dagsorden. 
1. Valg af referent. 
2. Godkendelse af dagsorden. 
3. Diverse småsager. 
4. Godkendelse af referat af møde den 19. juni 2018. 
5. Opfølgning på møde den 19. juni 2018. 
6. Nyt fra ejendomslederen, herunder status for renovering af legeplads og status for 

infotavler i elevatorer. 
7. Helhedsplanen, gennemgang af dagsorden til styregruppemødet den 13. 

september 2018, gennemgang af seneste byggemødereferat og styregruppereferat 
mv. 

8. Prioritering af forbedringer og vedligeholdelsesarbejder, som der bl.a. ikke var 
økonomi til i helhedsplanen. 

9. Regnskab 2017/18. 
10. Afdelingsmøde den 13. november 2018. Lokaler, referent, dirigent, beretning, valg 

til bestyrelsen, forslag om ændret ordensreglement, forslag om nye p-pladser mv. 
11. Forslag om Åbent hus. Forslag til indbydelse vedlægges. 
12. Meddelelser fra formanden. 
13. Henvendelse fra beboerne. 
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14. Indgående og udgående post. 
15. Indkomne forslag. 
16. Eventuelt. 

 
Ad. 1 
Mac blev valgt som referent. 
 
Ad. 2 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
Ad. 3  
Gavl ved 261 skal rengøres. 
 
Der lægges en ekstra sten ved lampe ved 261 ved lygtestander. 
 
Der sættes skabe op igen ved elevatorerne til brug for information til beboerne. 
 
Vinduer ved elevatorerne vaskes så snart arbejderne ved facaderne er afsluttet i blok A og B. 
 
Kældervægge ved elevatorerne og indersiden af elevatordøre males, når alle elevatorerne er lavet. 
 
Styringen af vinduerne på reposerne er ved at blive repareret. 
 
Bænken i glasgang mellem blok A og blok B skal reetableres hurtigst muligt. Skraldespand skal 
opsættes. 
 
Beboerne skal være opmærksomt på, at huslejestigningen pr. 1. juli 2018 på 4 % er nævnt særskilt 
i huslejeopgørelsen. Hvis beboerne modtager huslejesikring skal man også være opmærksomt på, 
at det både er huslejen og regulering af gammel nettohusleje, som er grundlag for beregning af 
boligsikringen/boligydelse. 
 
Bestyrelsen spørger kommunen om der kan opsættes mere lys langs Kirkestien for at skabe mere 
generel trykhed for brugerne. 
 
Ad. 4  
Referat fra møde den 19. juni 2018 blev godkendt. 
 
Ad. 5  
Referatet blev gennemgået. 
 
Ad. 6  
Renovering af legepladsen er startet. Legepladsen er sikkerhedsmæssig forsvarlig. Alt træ, som er 
råddent i jorden, skal udskiftes. Renoveringen forventes at være afsluttet til oktober/november. 
 
Afdelingen får flere affaldskuber magen til dem, vi har nu. Pap, papir, glas, plast, batterier, lysrør 
og pærer, kattegrus, farligt affald (maling mv.) og metal skal i fremtiden kildesorteres. 
Piktogrammer på beholderne ønskes. 
 
GLS vil i fremtiden også benytte vores postudlevering. 
 
Infoskærme i elevatorerne fungerer godt. 
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Ad. 7  
Dagsordenen til styregruppemødet den 13. september 2018 blev gennemgået. 
 
Der mangler følgende deltagere fra bestyrelsen på deltagerlisten: Birthe Rasmussen og Jens Erik 
Basballe. 
 
Bestyrelsen ønsker følgende på dagsordenen: 
 

• Manglende flyttekasser hos flyttefirma. 

• Periodisk manglende lys på vestsiden af bebyggelsen ved 261 og 259. 

• Status for solceller 

• Status for regnvand til vaskeri. 

• CO2 neutralt vaskeri. 

• Isoleringsevne i facader. 

• Duesikring på blok A og Blok B på 15.sal. 

• Status for lægning af klinker i etape 4  

• Under punkt 7. om økonomi vil vi gerne tale med DAB uden deltagelse af DABs rådgivere. 
 
Ad. 8 
Følgende punkter blev nævnt: 
 

• Rosenhaven 

• Området ved affaldssuget 

• Selskabslokaler 

• Kældergange 

• P-pladser 

• Nyttehaver 

• Langtidshenlæggelser 

• Garageanlæg 

• Forbedring og vedligeholdelsesarbejder 
 
Punktet tages op på næste møde. 
 
Ad. 9 
Regnskabet er stadig uafsluttet. 
Der forventes ingen overraskelser. 
 
Ad. 10 
Lokaler er bookede. 
Referent, Borre 
Dirigent, Røngren 
Beretning, Mac 
Valg til bestyrelsen, Torben, Rasmussen og Mac er på valg. Suppleant: Kim. Alle modtager 
genvalg. 
 
Der arbejdes på en revision af ordensreglementer. Det kan være, at det først kommer på mødet til 
marts 2019. 
 
Bestyrelsen stiller forslag om etablering af flere p-pladser langs Kirkestien. 
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Ad. 11  
Afdelingsbestyrelsen ønsker en god dialog med alle beboere, så vi i fællesskab kan fastholde og 
udvikle Sorgenfrivang II, som en god og velfungerende boligafdeling. 
 
På den baggrund besluttede bestyrelsen, at indlede hvert bestyrelsesmøde med et Åbent Hus, 
hvor beboere, der ønsker det, kan komme forbi bestyrelseslokalet og få en uformel og afslappet 
snak med bestyrelsen. 
 
Der er ikke noget emne, der er for stort eller for småt; det skal bare være til gavn for beboerne i 
afdelingen. 
 
Bestyrelsen holder det næste bestyrelsesmøde den 2. oktober 2018 kl. 17. Den første halve time 
vil blive anvendt til Åbent Hus. Hvis det viser sig, at der skal bruges mere eller mindre tid, vil 
åbningstiden blive ændret. 
 
Bestyrelsen opfordrer alle beboere, der har nogle gode ideer eller forslag til ting, der kan forbedre 
forholdene for beboerne i afdelinger, til at komme til Åbent hus. 
 
Ad. 12 
DAB har spurgt bestyrelsen, om hvordan bestyrelsen oplevede budgetcafeen, som blev afholdt i 
januar måned. 
 
Bestyrelsen vurderer, at en dialog med DABs regnskabsmedarbejder er mere givtigt end 
budgetcafeen. 
 
Ad. 13 
Intet 
 
Ad. 14 
Intet 
 
Ad. 15 
Intet 
 
Ad. 16 
Intet. 
 
 
 
Mødet sluttede kl. 22.13 
 
 
Mac 


